

Landwirtschaftskammer Schleswig-Holstein

FB Gütezeichen

Grüner Kamp 15 – 17

D - 24768 Rendsburg

fon: +49 4331 9453-406

fax: +49 4331 9453-409

mail: info@gzsh.de

web: www.gzsh.de



Unser Profil / Our profile

Das Qualitätszeichen „Geprüfte Qualität Schleswig-Holstein“ bündelt etwa 70 Hersteller aus der Region, die rund 500 verschiedene Produkte der Land- und Ernährungswirtschaft erzeugen. Die Produktpalette umfasst das gesamte Nahrungsmittelsortiment, die Teilnehmer sind mehrheitlich kleine und mittelständische Betriebe. Als Dachorganisation betreibt die Landwirtschaftskammer Gemeinschaftsmarketing und unterstützt die Mitglieder in der Absatzförderung sowie bei der Sicherung der Produktqualität. Das Zeichen für Markenqualität aus Schleswig-Holstein gibt es seit knapp 50 Jahren, die Teilnahme am Qualitätsprogramm ist freiwillig. Durch die jahrzehntelange Arbeit ist das Qualitätszeichen ein enger Partner von Wirtschaft, Wissenschaft und Politik.

About 70 regional manufacturers are united by the seal of quality “Geprüfte Qualität Schleswig-Holstein”, which is belonging to the Chamber of Agriculture and is covering approximately 500 different food products. Therefore the portfolio is composed of the complete range of foods and agricultural products, the members are mostly small and medium-sized businesses. As an umbrella organisation the Chamber of Agriculture provides team marketing like sales promotion for their members and is supporting their quality and product management. The seal of premium quality from Schleswig-Holstein exists since nearly 50 years, the participation of the companies is voluntarily. Due to the decades of work the seal of quality is a competent partner of the actors in economy and politics.